
Hur D-programmet kan utvecklas  
- insamlade förslag från alla studenter 

Viggo Kann och Örjan Ekeberg, KTH CSC 



 

I prosamkursens enkät (både för årskurs 1-3 
och datalogimastern årskurs 4-5) i period 4 
ingick följande uppgift: 
Ge minst ett förslag på hur 
datateknikutbildningen skulle kunna förbättras 
 
Viggo har samlat ihop dom nästan 800 
förslagen och kategoriserat dom 

800 förslag samlades in i april/maj 2016 







Många förslag är bra och genomförbara 
Vi kan se följande typer av förslag: 
• Förslag som redan genomförts eller håller på att 

genomföras 
• Förslag som kan genomföras mer eller mindre direkt 
• Förslag som behöver förankras och vidareutvecklas 
• Förslag som sparas för framtiden 
• Förslag som kan förkastas (orealistiska eller oseriösa) 



Vad kommer att hända härnäst? 
• Studentrepresentanter (PAS) väljer tillsammans med oss ut 

ett dussin förbättringsförslag. 
• Studenterna får tycka till om dessa förslag i vårens 

prosamenkät. 
• Vissa förslag diskuteras vid prosamseminariet om kvalitet i 

utbildningen nästa läsår. 
• En liknande insamling av förslag görs från lärarna. 
• Förslagen diskuteras på lärarmöten. 
• Genomförande av förankrade förslag görs undan för undan. 
• Ny insamling av förslag görs om ett eller två år. 
• Viggo och Örjan presenterar detta nya sätt att utveckla ett 

program på på utvecklingskonferensen för Sveriges 
ingenjörsutbildningar i november. 
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